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WALK 1
1.- Salón Isabel II Park: Designed in 1830, it is 30,123 m2 in area. In spite
of all the renovations this park has undergone, it still keeps its original
romantic style. It has promenades, a playground for children, a stage for
concerts in the summertime, several fountains and a pond, as well as a great
variety of plants and trees. It has always been a fashionable place “to see
and to be seen” in the city’s social life.
2.- Isla Dos Aguas Park: On an island in the River Carrión, it was opened in
1999. It is 52,000 m2 in area. It is a very popular place for leisure. There is
a pond with swans and ducks, a playground for children and two cafés,
along with an 8-hole golf course and many other sport facilities. There are
also two interesting bronze sculptures by Mariano Timón: “The Headdress”
and “Coyness”.
3.- Saint Michael’s Church: Located in the old Jewish Quarter, it dates from
the 12th-13th Centuries and therefore its style shows a transition from
Romanesque into Early Gothic. Its most remarkable feature is the beautiful
tower, which was designed both for religious and military purposes. In fact,
it was used to defend the city from the French army during the War of
Independence, at the beginning of the 19th c. Inside, the High Altar is presi-
ded by a Gothic statue of Jesus Christ, from the 15th c. There are also other
fine sculptures, one of St Lucy and another of Jesus Christ of Medinaceli, as
well as a Gothic mural which has been recently found.
4.- Our Lady of the Street’s Church: Typical Jesuit style church from the
16th c. This church is consecrated to one of the patron saints of Palencia,
Our Lady of the Street, also known as “La Morenilla” (The Dark Little One).
5.- Museum of Palencia: Inside the “Casa del Cordón” (House of the Cord).
This building is the only remaining example of civil architecture from the
16th c. It is home to a permanent exhibition or archaeological objects found
in the town and the province.
6.- Puente Mayor: This bridge constitutes a fine example of 16th c civil
architecture. It was widened at the end of the 19th c.
7.- Puentecillas: This bridge is one of the most truly Palentinian spots. It is
of Roman origin and it was restored in the 16th c. In former times, when the
washerwomen used to go to the river to do the laundry, it was a very popu-
lar meeting place where people would go to catch up with the latest gossip.

WALK 2
8.- Calle Mayor (High Street): In the heart of the city, it is almost one kilo-
metre long and the most important street both historically and commercially.
For pedestrian use only, it is an ideal place to feel the city atmosphere and
do some shopping, if you wish.
9.- Food Market: In 1898 an iron and glass building was built following Juan
Agapito Revilla’s design.
10.- Diputación Provincial: This Neorenaissance palace is the seat of the
Province Government. It was designed in 1914 by Jerónimo Arroyo. The
inside is decorated with mural paintings by different local artists.
11.- Teatro Principal: Modelled upon 16th c Italian theatres, this theatre
was built in the early 19th c and then fully restored in 1993.
12.- Monasterio de las Claras: This Convent was established at the end of
the 14th c. Inside the church, the tombs of the Admirals of Castile and espe-
cially a recumbent sculpture of Jesus Christ are most advisable to see.
13.- Saint Lazarus’s Church: Originally a leper colony founded by El Cid
Campeador, this gothic style church was later rebuilt by King Sancho of Castile.
14.- Saint John the Baptist’s Church: This small church is a fine example of
pure Romanesque architecture. It was brought stone by stone to Palencia
from the north of the province, since the valley where it originally stood was
going to become a reservoir.
15.- Huerta de Guadián Park: This charming, cosy park was designed in
1870. It has a lovely central walk flanked by horse chestnut trees.

WALK 3
16.- Plaza Mayor (Main Square): A typically Castilian colonnaded square.
On the North side the City Hall, which was built at the end of the 19th c in
Neoclassical style, overlooks the entire square. In the centre of the square
stands a monument to Alonso Berruguete, by Victorio Macho.
17.- Saint Francis’s Church: One of the city’s most ancient buildings, dating
from the 13th c. The arcade and the Mudejar decoration are its most remar-
kable features. It was home for the Court of the King of Castile for a brief
period of time in the Middle Ages.
18.- Chapel of Our Lady of the Solitude: Attached to St Francis’s church, it
dates from 1620 although it was decorated later on.
19.- Baroque Palace: From the 18th c. It is the best preserved civil building
from that period.
20.- Canonical Augustines: This 17th c building used to be a convent. Nowadays
it doesn’t house nuns anymore but City Council offices. It has a beautiful façade.
21.- Fundación Díaz-Caneja: Shows permanent and temporary exhibitions of
contemporary art. It was established in memory of the palentinian painter
Juan Manuel Díaz-Caneja, whose work is exhibited here. Throughout his work,
Díaz-Caneja reflects the typical landscapes of Tierra de Campos (Land of
Fields), the name by which the south-eastern part of the province is known.
22.- Jardinillos de la Estación: A park next to the railway station. It dates
from 1875. Its most remarkable feature is a square pigeon loft. 
23.- Convent and Church of Saint Paul: Founded in 1219 by Santo Domingo
de Guzmán. It was declared National Monument in 1931. Inside the church,
the Renaissance tombs of the Marquis and Marquise of Poza, situated on
both sides of the High Chapel, stand out among other works of art.
24.- Convent of La Piedad: A congregation of Dominican cloistered nuns. It
was built at the end of the 16th c using brick and stone. It has a remarkable
mudejar style façade. 

25.- Saint Marina’s Church: Attached to the Convent. It was built in the 15th
c and then rebuilt in the 18th.

WALK 4
26.- City Hall: Built at the end of the 19th c in Neoclassical style. On top of
the main staircase there is a large mural painting by Germán Calvo which
depicts the history of the city.
27.- Villandrando School: Designed by Jerónimo Arroyo at the beginning of
the early 20th c. It was built with red brick and white stone. Its most remarka-
ble feature is the front mural made of ceramic tiles, depicting the Viscountess
of Villandrando and two of her maids, along with the family coat of arms.
28.- Agustinas Recoletas: A former convent and a church, built in brick and
stone in the 16th c.
29.- The Cathedral: Known as “The Unknown Beauty” since it is not as
famous as the ones in the neighbouring provinces of León and Burgos, but
equally beautiful. It is a magic place of light and mystery which contains a
great amount of art and beauty in display. The construction works started in
1321 although there are some Visigoth remains from the 7th c inside Saint
Antolin’s Crypt, as well as Romanesque (12th c), of earlier buildings. The
cathedral has five doors: The Bishop’s or The Inmaculate’s, The Bride and
Groom’s, The Canons’, Saint John’s or The King’s, and Saint Antolin’s or Los
Descalzos –literally “The Bare foot’s”. Inside the church the visitor will find
and extraordinary amount of works of art from Romanesque to Baroque
styles. The Museum exhibits a priceless collection of tapestries and religious
articles made of gold and silver and, of course, the famous painting “The
Martyrdom of Saint Sebastian” by El Greco.
30.- Saint Bernabe’s Hospital: Built in the 11th c and then rebuilt and enlar-
ged in the 15th c.
31.- Episcopal Palace & Diocesan Museum: The palace was built at the end
of the 16th c in Neoclassical style. The Museum is divided in 12 halls. It con-
tains some remarkable sculptures and paintings by Pedro Berruguete, Felipe
Vigarnay, Alejo de Vahía and others. Besides, the visitor can see some inte-
resting statues of Jesus Christ crucified, Romanesque baptismal fonts and
other religious images.

WALK 5. IN THE OUTSKIRTS OF THE CITY
32.- Cristo del Otero: On top of a hillock, this imposing 21 metre high sta-
tue of Jesus Christ overlooks all the city. It was made of stone by Victorio
Macho in 1930. Under the statue there is a chapel, a museum showing the
life and work of Victorio Macho, and the artist’s grave.
Romería de Santo Toribio: Every year, on the nearest Sunday to April 16th,
the Romería (Procession) of Santo Toribio takes place. Palentinians and tou-
rists come over by the thousand to El Cristo hill to catch the bags with chee-
se and bread that the local authorities throw out of a balcony. Legend has it
that in the 6th century the Saint came to Palencia to preach Christianity. He
didn’t get a friendly welcome and was stoned by the locals. Thus he came to
this hill seeking refuge. A few days later, as a consequence of severe flooding,
a lot of people died so they went to the hill to beg forgiveness to the saint.
33.- Monte El Viejo: 6 Km west from the city. A good example of medite-
rranean forest 850 m above sea level. It is more than 14 Km2 in area. Local
people love to come here for leisure and walk along the paths surrounded
by holm oaks, gall oaks, lavender, rosemary and thyme. It also has several
restaurants, tennis courts, and outdoor swimming pools. It used to be a
royal property but in 1897 became the property of the citizens of Palencia.
34.- The Water Museum: Located in one of the city’s old canal dock ware-
houses, the water museum is a pioneer project in Castilla y Leon. It is based
on an innovative concept and displays the latest audiovisual technologies.
Intended for visitors of all ages, the museum is a place for increasing awa-
reness, knowledge and enjoyment. 

PARCOURS Nº 1
1. PARC “SALÓN DE ISABEL II”. Ce parc fût créé en 1830. Il a actuellement une
surface de 30.123 m2, et, malgré les successives réformes réalisées sur les élé-
ments ornementaux, il n’a pas perdu sa structure typiquement romantique .Il
possède des grandes allées pour se promener, des aires de jeux, un auditorium,
une fontaine et un étang. Sa flore est très diverse: Des Rosiers, des Châtaigniers,
des Platanes, des Saules, des Oliviers, des Pruniers, des Tilleuls, des Magnolias,
des Érables, des Acacias, des Peupliers, des Séquoias….
2. PARC “ISLA DOS AGUAS”. Situé sur la rive droite de la rivière “Carrión”, il
fût inauguré en 1999, et il possède une surface de 52.000 m2. Dedans, on trou-
ve un lac, avec une surface de 6.700 m2, il ya aussi des chemins pour se pro-
mener, des aires de jeux pour les enfants, un auditorium, des cafétérias, des
fontaines, et un poste d’observation. Il faut aussi remarquer deux sculptures
en bronze, réalisées par l’artiste Mariano Timón: “El Tocado” et “El Pudor”.
3.ÉGLISE DE “SAN MIGUEL”. Située dans l’ancien quartier juif, elle appar-
tient à l’art romane de transition. Elle possède une tour fortifiée d’un carac-
tère religieux et militaire qui fût utilisée pour la défense de la ville, lors de la
guerre d’Indépendance contre les Français. À l’intérieur, l’autel est présidé
par un Christ gothique du XV siècle. En plus, on peut trouver des images de
“Santa Lucía” et de “Jésus de Medinaceli”, et on peut voir aussi une fresque
murale gothique récemment découverte.
4. ÉGLISE DE “NUESTRA SEÑORA DE LA CALLE” ou “LA COMPAÑÍA”. D’un
style Jésuite, c’est l’endroit où l’on célèbre la fête de la “Virgen de la Calle”, qui
est la patronne de la ville. Elle est connue aussi sous le nom de “La Morenilla”.
5. MUSÉE DE PALENCIA. Installé dans un ancien palais, connu sous le nom
de “LA CASA DEL CORDÓN”, c’est le seul édifice civil du XVI siècle, il réunit
des objets archéologiques trouvés dans la ville, ou dans la province, depuis
la Préhistoire jusqu'au Moyen Âge.
6. “PUENTE MAYOR”. Ce pont est une belle construction en pierre, de la fin
du XVI siècle, qui fût réformé, et à la fois agrandi au XIX siècle.
7. “PUENTECILLAS”. S’il y a quelque chose de vraiment typique à Palencia,
c’est ce pont d’origine romain, qui a un aspect médiéval, et qui fût réformé
au XVI siècle. C’était le point de communication entre les deux rives de la
ville. C’est actuellement, le passage piéton vers “EL SOTILLO”. L’entrée de
ce pont, nommée “El Bolo de Palencia”, a été autrefois, l’endroit où bavar-
daient les blanchisseuses et d’autres gens qui s’y rencontraient.

PARCOURS Nº 2
8. “CALLE MAYOR”. De presque 1 Km. de long, c’est l’artère principale de
la ville, grâce à son emplacement géographique, et ses nombreux commer-
ces tout au long de la rue. Au bout de la “Calle Mayor” (en face du “Paseo
del Salón”), il y avait un arc, “Arco del Mercado”, construit en 1784, qui fer-
mait la muraille qui entourait autrefois la ville. Presque toute la rue possède
des arches qui protègent les promeneurs des rigueurs du climat. Ces arches
supportent aussi des balcons typiques.
9.- HALLES: En 1898, on construit, sur un projet de Juan Agapito Revilla,
un bâtiment de fer et de verre qui abrite de façon ordennée et salubre le mar-
ché qui se trouvait avant sur la Grand Place.
10. “DIPUTACIÓN PROVINCIAL”. Il s’agit du siège du Conseil Général de la
province, c’est un des plus beaux édifices de la ville. Il fût construit en 1914
par l’architecte Jerónimo Arroyo dans un style néo-renaissance et il fût
décoré avec des fresques murales par des peintres qui sont nés à la ville.
11. “TEATRO PRINCIPAL”. Il a été construit au début du XIXe siècle sur le
modèle des théâtres italiens du XVIIe siècle. Il fût réhabilité et ouvert au
public en 1993.
12. MONASTÈRE DE “LAS CLARAS”. Couvent fondé à la fin du XIVe siècle.
A l’intérieur de l’église il y a les sépultures des Amiraux de Castilla, et l’on
peut admirer aussi l’image gisante du “Christ de la Bonne Mort”.
13. ÉGLISE DE “SAN LÁZARO”. De style gothique, c’était autrefois un laza-
ret créé par Le Cid, et après sa reconstruction par Don Sancho de Castilla, il
est devenu le panthéon de cette famille.
14. ÉGLISE DE “SAN JUAN BAUTISTA”. Elle est située dans le parc de “La
Huerta Guadián”. C’est un ermitage roman transféré de Villanueva del Río,
lieu inondé par l’actuel lac de Aguilar de Campoo. 
15. PARC DE “LA HUERTA GUADIÁN”. Il date de 1870 et il possède une sur-
face de 16.700 m2. En plus de son ermitage, on peut voir un magnifique che-
min bordé des châtaigniers et des aires des jeux pour les enfants.

PARCOURS Nº3
16. “PLAZA MAYOR”. C’est une place typiquement Castillane en forme rec-
tangulaire et entourée d’arches. Elle est présidée par la mairie, qui est un édi-
fice néoclassique de la fin du XIX siècle. On peut y voir le monument dédié
à l’artiste Alonso Berruguete, une oeuvre de Victorio Macho, un célèbre
sculpteur né à Palencia.
17. ÉGLISE DE “SAN FRANCISCO”. C’est une des plus anciennes reliques
de Palencia. Elle appartient à l’époque médiévale et elle a été construite pen-
dant le XIII siècle. Elle fût le siège des cours et la résidence des rois. On peut
y admirer une galerie d’arches, qui est ce qui reste de l’ancienne cour et l’or-
nement mudéjar de la sacristie.
18. ÉGLISE DE “LA SOLEDAD”. C’est un bâtiment situé à côté de l’Église de
“San Francisco” qui date de 1620. Ses voutes en plâtre, un retable néo-clas-
sique et ses peintures sur les murs latéraux datent du XVIII siècle.
19.”PALACIO BARROCO”. Il date du XVIII siècle et c’est le plus importante
édifice civil restauré à Palencia.
20. COUVENT DE “LAS AGUSTINAS CANÓNIGAS”. C’est actuellement le
siège des services administratifs de la mairie. Il fût construit en pierre et en
brique au début du XII siècle.
21. FONDATION “DÍAZ CANEJA”. C’est un lieu pour les amoureux de l’art
contemporain. Il s’agit du bâtiment qui loge de façon permanente l’oeuvre du

peintre Juan Manuel Díaz Caneja, qui est né à Palencia. Ses tableaux expri-
ment toujours la beauté des paysages de Castille, et de “Tierra de Campos”.
22. “JARDINILLOS DELA ESTACIÓN”. Levés en 1875 comme une porte
d’entrée à la ville de la gare du Nord, ils ont été reformés au début des anné-
es 80 en conservant son atypique pigeonnier, et en ajoutant deux petits
étangs, un amphithéâtre, et une patinoire.
23. COUVENT DE “SAN PABLO”. Fondé par Santo Domingo de Guzmán en
1219, c’est un édifice imposant. Dedans, on peut remarquer les sépultures
des marquis de Poza, situés de chaque côté de la chapelle principale, avec
des statues en position de prière, des grilles forgés en fer, des sièges en bois
et des peintures par lesquelles, ce couvent est devenu monument national.
24. COUVENT DE “LA PIEDAD”. Il fût édifié entre Le but du XVI siècle et le
début du XVII siècle en pierre et en brique.
25. ÉGLISE DE “SANTA MARINA”. Elle est située à côté du couvent de “La
Piedad”, et elle fût construite au XV siècle et reconstruite au XVII siècle.

PARCOURS Nº 4
26. LA MAIRIE. Édifice néo-classique du but du XIX siècle. Dedans, on peut
trouver le “Gran Cuadro”, un oeuvre de Germán Calvo, qui préside le grand
escalier et qui nous raconte toute l’histoire de la ville.
27. “COLEGIO VILLANDRANDO”. C’est une oeuvre de l’architecte Jerónimo
Arroyo du XX siècle. La façade est composée des briques rouges alternés
avec des pierres blanches. On peut y admirer aussi une fresque murale réa-
lisée en céramique qui représente la vicomtesse de Villandrando et ses deux
demoiselles à côté du blason familiale.
28. “AGUSTINAS RECOLETAS”. Il s’agit d’un ensemble formé d’une église
et d’un couvent construit en pierre et en brique au XVII siècle. Il y a sur le
mur un bas relief qui représente San Martín au XVI siècle. Dedans, l’autel
principal est du XVII siècle, avec des gravures de Tomás de Tierra.
29. LA SAINTE ÉGLISE CATHÉDRALE. Elle a accueilli l’exposition “LAS EDA-
DES DEL HOMBRE” EN 1999. C’est un espace magique de luminosité et de
mystère qui loge un grand trésor d’oeuvres d’art et de beautés, grâce à les-
quelles on l’a nommée “la Bella Desconocida” (la Belle Inconnue). La cons-
truction de l’actuel temple a commencé en 1321, bien que la crypte de San
Antolín conserve des restes qui datent de l’époque des Visigoths (VII siècle),
ainsi que de l’époque romane (XI siècle) de l’édifice antérieur. Dehors, on
remarque les cinq portes d’accès: celle de “el obispo” ou “La Inmaculada”,
celle de “Los Novios”, celle de “Los Canónigos”, celle de “San Juan” ou
“Los Reyes”, et celle de “San Antolín” ou “Las Descalzas”. Dans la cathédral
on peut trouver toute sorte d’exemples de styles, du gothique comme “El
Cristo de las Batallas” (VXIII siècle), jusqu’au baroque, en passant par une
extraordinaire variété d’oeuvres de la renaissance et du style plateresque.
Quant à la peinture, Elle abrite des oeuvres de Pedro Berruguete et El Greco,
sans oublier l’exceptionnelle oeuvre de Juan de Flandes dans le maître-autel,
et le triptyque situé dans l’arrière-choeur. Le musée de la cathédrale loge des
singulières collections de tapisseries et d’orfèvrerie religieuse.
30. HÔPITAL DE “SAN BERNABÉ”. Édifice construit au XI siècle, il fût
reconstruit et agrandi au XV siècle par la famille de “los Castilla”.
31. “PALACIO EPISCOPAL” - “MUSEO DIOCESANO”. C’est un palais de
style néo-classique qui date du but du XVII siècle. Il loge le musée du dio-
cèse en douze grandes salles. On y peut remarquer des oeuvres des grands
artistes comme Pedro Berruguete, Felipe de Vigarny, Alejo de Vahía…etc.
On peut aussi voir des calvaires, des piles baptismaux d’origine romane, des
ornements mudéjares polychromés,… etc. Ce musée abrite plus de trois
cents oeuvres différentes.

PARCOURS Nº 5 LES ALENTOURS DE LA VILLE
32. “CRISTO DEL OTERO”. C’est une vieille butte miocène de 850 mètres
d’hauteur desséché par l’érosion. Une bonne route arrive jusqu’au sommet
où il y a un ermitage avec trois cavités creusées dans la terre. Dedans on
peut trouver la tombe du sculpteur castillan Victorio Macho, qui est l’auteur
du Christ en pierre qui est sur le sommet de la butte. Sur les murs extérieurs
il y a une inscription gothique et des écussons du XVI siècle. Un petit ermi-
tage sert de base à l’imposant Christ au visage byzantin en position de priè-
re qui a été placé là bas en 1930. Du sommet on peut observer le paysage
de “Tierra de Campos”. La légende raconte qu’au VI siècle, Santo Toribio
s’est refugié dans cet endroit. Il fuyait des habitants de Palencia lorsqu’il
prêchait contre l’hérésie Priscillianiste. Le Saint implora au ciel et la rivière
Carrión déborda en tuant de nombreux habitants de la ville.
33. “MONTE EL VIEJO”. Il s’agit du véritable poumon de la ville. Il est situé
à seize Km. de la ville et il a une altitude de 850 mètres et un surface de 1432
hectares. Sa végétation est fondamentalement composée des chaînes et du
fourré des chaînes. On y arrive à travers une bonne route. Dedans, on peut
trouver des attractions pour toutes les saisons: Des piscines, un terrain pour
pratiquer le tennis, des barbecues, des réserves pour les animaux avec un
grand nombre de cerfs. Du mont partent des pistes et des chemins qui arri-
vent jusqu’à des beaux lieux comme: “El Valle de San Juan”, “Los
Cigarrales”, “La Casa Grande”, “El Refugio”, “La Casa Pequeña”… presque
toujours occupés par des montagnards ou des passionnés des promenades.
Cet endroit appartient a la municipalité. En 1229, Alfonso VIII a vendu cet
endroit au Conseil de l’Eglise de Palencia. L’Église en fût expropriée par un
ordre royal datant de 1870, et “Monte el Viejo” fût inscrit à l’état civil com-
munal au profit définitif de la municipalité. 
34.- LE MUSÉE DE L’EAU: Situé dans l’un des anciens entrepôts de l’embou-
chure du canal, c’est un projet pionnier en Castille – Leon, développé à par-
tir d’un innovant concept qui emploie les nouvelles technologies audiovisue-
lles. Destiné a tous les publics, c’est un espace de connaissances, de sensi-
bilisation et de divertissement.

TOURIST INFORMATION 
RENSEIGNEMENTS TOURISTIQUES

• THE CITY - LA VILLE
Department of Tourism (City Hall) / 
Dèpartement de Tourisme (Mairie) 979 71 81 97 Plaza Mayor, 1
www.aytopalencia.es • turismo@aytopalencia.es

• THE PROVINCE - LA PROVINCE
Palencia Tourism Office / 
L’Office du Tourisme de Palencia 979 70 65 25 C/ Mayor, 31
www.palenciaturismo.es • turismo@diputaciondepalencia.es

MUSEUMS - MUSÉES

DÍAZ-CANEJA 979 74 73 92 C/ Lope de Vega, 2
CATHEDRAL - CATHÉDRALE 979 70 13 47 Plaza de la Inmaculada
DIOCESAN 979 70 69 13 C/ Mayor Antigua
MUSEUM OF PALENCIA 979 75 23 28 Plaza del Cordón, 1
THE WATER MUSEUM
LE MUSÉE DE L’EAU 979 71 81 97 Av. Dársena del Canal s/n
C. I. VICTORIO MACHO 979 71 81 97 Cerro del Otero
ROMANESQUE - ROMAN 979 71 81 97 Huerta de Guadián

TRANSPORT

• RADIO TAXI 979 72 00 16
• TELE TAXI 979 72 40 40
• BUS STATION 979 74 32 22 Parque Jardinillos
• RENFE 902 24 02 02 Parque Jardinillos

(SPANISH RAILWAYS – CHEMIN DE FER)
• VALLADOLID

AIRPORT/ AÉROPORT 983 41 55 00
• ROAD TRAVEL INFORMATION / 902 13 59 02

RENSEIGNEMENTS ROUTIERS
• POST OFFICE / LA POSTE 979 72 20 00 Plaza de León, 8
• Red Cross - Croix Rouge 979 72 22 22
• Police 091 / 092
• IN CASE OF EMERGENCY 112

URGENCES 

PALENCIA TOURIST MAP
SUGGESTED WALKS

Palencia Street Map
Plan de la Ville

Ayuntamiento de Palencia
Plaza Mayor. Tfn.: 979 718 197

turismo@aytopalencia.es

www.aytopalencia.es

eM
eD

eC
e

D
is

eñ
o 

G
rá

fic
o

D
.L

.: 
P.

15
8­

20
16

 —
 E

di
to

r:
 E

xc
m

o.
 A

yu
nt

am
ie

nt
o 

de
 P

al
en

ci
a 

—
Co

nc
ej

al
ía

 d
e 

Cu
ltu

ra
, T

ur
is

m
o 

y 
Fi

es
ta

s.

PLAN TOURISTIQUE DE PALENCIA
PROMENADES SUGGÉRÉES
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